
Z A P I S H I K

2 (IV) zajedničke sjednice Opštinskog vijeća i Vijeća radnih za- 
jednica Skupštine opštine Banjaluka održane u ponedeljak 1 9 . maja 

1969. godine u Vijećnici Doma kulture
Sjednica je počela u 9»00 časova.
Sjednici predsjedava predsiednik Skupštine opštine 

Živko Babić.
Zapisnik vodi radnik organa uprave Sadija Pličanić.
Sjednici prisustvuju poslanici: Dr. Vlado Milošević,

Dr. Čedo Aleksić, Jelena Afgan, Drago Barić, Dr. Hasan Kapeta- 
nović, Milorad Popović, Svetozar Pucar, Ante Vukić i Rade Zarić.

Sjednici prisustvuje 1о5 odbornika, a odsutno je 
25 odbornika.

Skraćeni zapisnik sa 1 (IV) zajedničke sjednice vi- 
jeća Skupstine opštine usvojen je uz primjedbu predsjednika 
Skupštine opštine da se ispravi ureška u zapisniku, jer je pred- 
lagač po tačkama 1. i 2. bio Džubo Refik, a ne Ran^o Ćurčija ka- 
ko je omat>kom napisano.

Presjeanik Živko Babić predlaže da se dnevni red koji 
je dost-.vljen odbornicima dopuni sledećem:

1. Izvještaj prinudnog upravnika o stanju u Komunalnom 
preduzeću ''Tržnica*'.

a) Prijedlou Rješenja o prestanku prinudne uprave u Komu- 
nalnom preduzeću "Tržnica".

2. Prijealog Rješenja o davanju pojeainih ovlaštenja 
sanitarnog inspektora Malešević Boži, radniku Komunalnog preduze- 
ća "Tržnica".

3. Prijedlog rješenja o postavljenju:

a) poljoprivrednog inspektora Skupštine opštine,
b) sanitarnog inspektora Skupštine opštine.
4. Prijedlog Rješenja o imenovanju načelnika štaba na- 

rodne odbrane.
3. Prijealog Rjesenja o odobrenju isplate iz budžetske

rezerve.
6 . Prijedlog Zaključka 0 razmatranju Odluke o izmjeni 

Statuta Preduzeća za prikazivanje filmova.
Osim toga preds^jednik Zivko Babić predlaže da se^ 

na danasnjoj sjednici ne razmatra Prijedlog odluke o odreajivanju 
uslova za prodaju proizvoda samostalnih zanatlija van poslovnih 
prostorija, jer istu nije razmatrao Savjet za robni promet.

Pošto su prijealozi usvojeni predsjednik Živko Babić
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konstatuje da je Skupština za danasnju sjednicu prihvatila 
slijedeći:

D N E V N I  R E D
1. Odlučivanje o dodjeli Eagrade Dana mladosti.
2. Prijedlog Akcionog programa razvoja zaravstvene 

zaštite na selu za period od 1969 ~ 1 9 7 1» godine.
3. Informacija o osnivanju i poslovanju Fonda za ne- 

posrednu d.ječiju zastitu u 1968. godini.
4. Prijeđlog programa neposredne dječije zaštite za 

19 6 9» godinu.
3 . Eazmatranje pitanja osnivanja cru0e gimnazije u 

Banjoj Luci.

Luka.
6 . Prijedlog Odluke o ni Statuta opštine Banja
7. Prijedlog Odluke o dopuni Odluke o odredjivanju 

namjene poslovnih prostorija na području 0rada Banjaluke*
8. Prijedlog Odluke o završnom računu uudžeta opštine 

Ba jaluka za 1968. godinu.

9. Prijedlog Zakljucka o davanju saglasnosti na finan- 
sijske planove fondova za 19 6 9» godinu.

10. Prijedlog Rješenja o zajedničkom finansiranju rekon- 
strukcije i modernizacije puta Banjaluka - Prijedor.

11. Prijedlog Eješenja o zaduženju opštine Banjaluka 
као Investicione banke u Sarajevu na iznos od 7o7«817|Oo dinara.

12. Prijedlog Rjesenja o oslobadjanju EDP MElektro-Ba- 
njaluka" od obračunavanja kamate na poslovni fond.

13. Prijedlog Rješenja o oslobadjanju Ugostiteljskog 
preduzeća MKontinental" Banjaluka od obračunavanja kamate na 
poslovni fond.

14. Prijedlozi rješenja o imenovanju predstavnika Skupš- 
tine opštine u savjete:

- Medicinskog centra,
- Zdravstvene stanice že1jezničara,
- Centra za unapredjenje domaćinstva,
- Poljoprivredno-tehničke škole,
- harodnog pozorišta Bosanske Krajine.
15. Prijedlog Rjesenja 0 odredjivanju stalne mjesečne 

nagrade predsjednika i potpredsjednika Skupštine opštine.

16. Prijedlozi zaključaka u razmatranju:
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a) Statuta Osnovne zajednice obrazovanja,
b) Odluke o izmjeni Statuta Iviuzeja Bosanske Rrajine,
c) Statuta Montažnog preduzeća '’lnstalater",
d) Statuta TrgovinsRog preduzeća "Krajinauzor",
e) Odluke o izmjeni Statuta Zanatskog pređuzeća 

"Plamen",
f) Odluke o izmjeni Statuta Komunalnog preduzeća 

"Tržnica",
g) Odluke o izmjeni Statuta Industrije gradjevins- 

kih materijala "Buducnost".
17. Prijedlozi rješenja i zaključaka iz oblasti imo- 

vinsko-pravnih poslova.
18. a) Izvještaj prinudnog upravnika o stanju u Komu-

nalnom preduzeću "Tržnica";
b) Prijeđlog Rješenja o prestanku prinudne uprave 

u Komunalnom preauzeću "Tržnica".
19. Prijedlog Sješenja o davanju pojeainih ovlaštenja 

sanitarnog inspektora Malešević Boži, radnikfc Komunalnog preduze- 
ća "Tržnica".

20. Prijedlog rješenja o postavljenju:
a) poljoprivrednog inspektora Skupštine opštine,
b) sanitarnog inspektora Skupštine opstine.

21. Prijedlog Rjesenja 0 imenovanju načelnika Staba 
narodne odbrane.

22. Prijedlog R^ešenja o odobrengu isplate iz budžets- 
ke rezerve u iznosu od lo.ooo,oo din.

2$. Prijedlog Zaklgučka 0 razmatranju Odluke o izmjeni 
Statuta Preduzeća za prikazivanje filmova.

Zatim predsjednik Živko Babić otvara pretres po prihva- 
ćenom dnevnom redu.

AD • 1 •
ODLUČIVAWJE 0 DODJELI LAGRADE DANA MLADOSTI.
Uvodno izlaganje dao je Ćamil Ibrahimbegcvić, predsje- 

dnik Komisije za dodjelu nagrade Dana mladosti. Pošto je prove- 
deno glasarge o predlogu komisije za dcdjelu nagrade Dana mlados- 
tipretsjednik Skupštine opštine Živko Babić konstatu,ie da Skupšti- 
na opštine jednoglasno dcncsi slijeaeći

ZAKLJUČAK:
Za postignute rezultate i najznačajnija ostvarenja u radu 

mladih i sa mladima, nagrada Dana mladosti doajeljuje se:
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1. Komisiji za rad. sa podmiatkom i omla.inom Opštin- 

skog odbora Crvenog krsta,
2. Košarkaškom klubu "Ivliadi KrajiŠnik" 

u iznosu od po dve hiijaae dinara,
3. Kapetanović Nijazu,
4. Knežević Budimiru,
5. Babić Aliji,
6 . Manaić MiLi,
u iznosu od po i.5oo dinara.

AD. 2.
PRIJEDLOG AKCIONOG pROGiLAMA RAZVOJA ZDRAVSTvENE ZAŠ'TITE 

NA SELU ZA KvRIOD OD L969. do L971« GODILE. (PriLožen uz zapisnik)
IzvjestiLac Je Dr. Has.an Kapetanović, posianik Socija- 

Lno-zdravstvenog vijeća RepubLičke skupštine.
U svom iziaganju istiće da je ovaj Akcioni program samo 

dio kompietnog pro.^rama koji je razmatran prošie godine. Odnos 
Skupštine opštine je vrio značajan u reaiizaciji ovog programa. 
(Navodi kako je mnogo učinjeno u pogiedu zdravstvene zaštite zem- 
Ljoradnika i izgradnje vodoopskrbnih objekata) Smrtnost novorodjen- 
čadi je smanjena i sada je ispod repubLičkog prosjeka na područgu 
naše opštine. Izvori finansiranja bi morali biti čvrsti, jer jedi- 
no se tako može reaiizirati ovaj pro,_ram i ne ostati mrtvo siovo na 
papiru. Obavezu od 15 0.000,00 dinara trebaia bi preuzeti Skupšti - 
na opštine u zajednici sa Medicinskim centrom. U L969. godini pred- 
viaja se da će biti završena zdravstvena stanica u Vrbanji, a do 
kraga L97o. godine u Stričićima. U prošioj godini je oko б,5 оо.ооо,оо 
dinara preiiveno na druge komune Bosne i Hercegovine. Zalažem se za 
ovao program koji će zadovoijiti osnovne potrebe stanovništva na na- 
šem području. Potrebno je provesti integraciju zdravstvenih stanica, 
jer je u svemu ovom neophodna jedinstvena politika.

DRAGO PEPIKOVIĆ: Nisu uvjek tačni podč>ci koji se prezen- 
tiraju odbornicima. Nije tačno da Je ambuianta u piskavici smješte- 
na u osnovnoj škoii Piskavica (to smo već i ranije isticaii). Za po- 
dručje Piskavice ra&i samo jedna medicinska sestra. Savjetovaiište 
za majke i priručnaapoteka uopće ne postoje,iako se to ovdje navodi. 
Čini mi se da ova ambuianta postoji samo iz političkih razioga.Nije 
dovoijno da se u ovu ambuiantu LJekar upućuje samo tri puta sedmič- 
no. Prediažem da se zgrada u kojoj je biia smjestena ambuianta pri- 
je rata, a koja ima prizemije i sprat adaptira tako da se obezbije- 
di stan za Ijekara i prostorija za ambuiantu, jer za I2 .ooo stanov- 
nika potrebno je ooezoijeoiti efikasniju zdravstvenu zaštitu od one 
koja postoji.

BOŽIDAR JOVIĆ: Na posručju Piskavice postoje dve ambu- 
fee ko,je su udaijene 4 - 5  tam. jedna od aruge. PostavLja pitauje 

da Li je omogućeno i drugim mjestima da izgradjuju ambuiante na 
svom području vlastitim učešćem. Šta se poduzima u pogiedu zašti- 
te od zaraznih bolesti? Da Li Sanitarna inspekcija pregLeda i do- 
maćinstva po seiirna i podnosi Li prijave protiv domaćinstava?

STIPO ВЕЖО: SLažem se sa akcionim programom i postav-
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Lja pitanje da Li će zdravstvena stanica која je preavidjena 
za područje ZaLužana, a koja će se graditi uz učešće stanov- 
ništva biti otvorena do L97°* godine? To bi moraio biti, a 
razLozi icoji upućuju na to su: broj stancvnika, udaLjenost od 
prve zdravstvene stanice, zatim na tom području postoje tri 
radne organizacije, dvije škoie itd.

JOVAN IVANIĆ: U materijaiu se dva puta govori o zdra- 
vstvenoj stanici Ivanjska, odnosno na jednom mjestu se govori 
o adaptaciji, a na drugom o izgradnji zdravstvene stanice u Iva- 
njskoj. Za zdravstvenu stanicu u Krupi na Vrbasu nema dovoijno 
poaataka o tome kakav kadar radi u toj zdravstvenoj stanici, ima 
Li Ljekar i čime raspoLaže ova zdravstvena stanica.

STANISLAV PAVLOVSKI: PredLažem da se akcioni program 
usvoji uz siijedeće primjedbe: Kod seia Bastasi ne bi trebaLa 
postojati ova aLternativa. Isticem da Ljubačevo ima L4o doma- 
ćinstava i oko 2.ooo stanovnika. TrebaLo bi otvoriti mikro zd- 
ravstvenu stanicu u Karanovcu već u L969* .godini, a u Ljubačevu 
u L97o. Sanaciji pitke vode trebaLo bi hitno pristupiti.

JOSIP ANUŠIĆ: Ovaj program treba usvojiti, jer je pro- 
isteiiao iz dugogodišnjeg iskustva. ProbLem pitke vode i uredje- 
nje sanitarnih uredjaja na seLu treba pod hitno rijesiti. Tre- 
baio bi, neovisno od rokova koji su ovdje postavLjeni, kada se- 
Lo obezbijedi sredstva za vLastito učešće početi sa izgradnjom. 
Čini mi se da nije reaLizovan ni zakijučak Skupštine opštine o 
rješavanju imovinsko-pravnih odnosa. Administracija oko podiza- 
nja ijekova i pregieda nije u redu (sa pregieda u Banja Luci 
mora se doći po recept na primjer u Zaiužane).

BORO GATARIĆ: Zašto nema u ovom programu područja od 
Bronzanog Majdana do Han KoLa. TrebaLo bi izuraditi ambuLantu i 
u Sjutrasnjici.

NIKOLA POPOVIĆ: GoLešima je najbiiža ambuLanta koja je 
udaLjena oko L5 km. U GoLesima bi jedan čovjek dao kuću koja bi 
se mogLa adaptirati za ambuiantu.

Predsjednik ŽIVKO BABIĆ: Ako bi ovaj program još proši- 
rivali ne bi ga mogii reaiizovati i to više ne bi ni bio prog - 
ram. Ovih I^o.000,00 dinara su sreastva koja još nemamo. Ako 
bi program još proširivaii on bi bio perspektivni, a ne akcioni. 
Možda u programu nije redosiijed najboije pogodjen, pa bi ga s 
‘tog stanovišua trebaio kritikovati i odrediti, na pr. da je pri- 
oritetnije graćiti neku od ambuianata, a. ne kako je predvidjeno 
programom. Nije sigurno ua će se program roaiizovati ni ovakav 
kakav je predLožen do L97o. godine.

MLORAD PLAVGIĆ; predstavnik KomunaLnog zavoaa za soci- 
jaino osiguranje: BanjaLučka opština je poduzeia niz mjera za 
saniranje stanja u fcnau zemijoradnika. Uove obaveze ne bi se 
mouLe nikako prinv- titi.Sa terenskim ambuLantama ima mnogo prob- 
Lema.

VGJISLAV KAJKUT: Zdravstverie stanice su nepristupačne 
gradjanima, zbog čega se zaLažem za kompLetniju zdravstvenu sLu-
žbu u Ivanjskoj. ParaLeLno s tim trebaLo bi rijesiti i stambene prooieme medicmskog oso^Lja, kako bi u toku cijeiog dana siuzba



bila pristupačna gradjanima. U Ivanjskojj nije riješeno ni pi- 
tanje deiurstva zdravstveniJi sluzbi. Zdravstveno osoblje koje 
se šalje u Ivanjsku često otsustvuje (više puta je i nestručno).

MILORAD POPOVIĆ: Predlaže da se izvrši sistematizaci- 
ja ovog materijala, tako da on sadrži uvod, sadašnje stanje, 
potrebnu zdravstvenu mrežu, akcioni program za odredjeni perioa, 
izdv .je sredstava i vodoopskrbiie objekte. Da se omobući otva- 
ranje ambulanti i prije odredjenog roka ako se prikupe potrebna 
sredstva. Da se pristupi izgradnji rejonskih stanica. (Do sada 
ih ima samo 4. Za neke ambulante su preavidjena sredstva, a Me- 
decinski centar će obezbijediti kadar.

Predsjednik ŽIVKO BABIĆ: Ne bi trebali odgadjati usva- 
janje ovog programa, Možda bi trebali formirati jednu grUpu od- 
bornika koja bi u saradnji sa Medicinskim centrom i službom Se- 
kretarijata za društvene službe izraaila prečišćeni tekst ovog 
programa. Program bi trebalo sada usvojiti, a možda reviziju 
izvršiti za dvije godine.

HASAI'l KAPLPANOVIĆ: Ova grupa odbornika bi trebala da 
bude u takvoj ulozi da u stvari pomogne organima u Skupštini op- 
štine i Medicinskog centra koji su kompetentni za realizaciju 
ovog programa.

KRSTAN LAZIC: Zdravstvena scanica Omarska nusi ambu-
lantu. Da li bi se to moglo prosiriti za poćručje Verića i Bis- 
trice.

б • •

HASAn KAPETAHCVIC: U toku su razgovori sa nadležnim iz 
Zćravstvene stanice Omarska za otv.ranje ambulante, ali nisu do- 
voljne samo prostorije. Treba voditi računa i o opremi i o meći- 
cinskom kadru.

VITOKIR PUdĆ: Čini mi se da je diskusija "krenula" na 
drugu stranu. Šta je sa aaaptacijom ambulante u Ivanjskoj? Um- 
jesto te adaptacije preclažem da se izgradi zaravstvena stanica 
u Ivanjskoj.

DOBRIVOJE ZENIĆ: Kmećani ne bi trebali imati nikakav 
prioricet pred Gornjim Pervanom i Suboticom.

Dr. VLADO MILOŠEVIĆ{ Poslanik Socijalno-zdravstveno^, vi- 
jeća Savezne skupštine: Ovaj pro0ram treba da se temelji na našim 
mogućnostima, a ne na svim ovim željama koje se danas iznose. 
Snabdjevanje pitkom vodom bi trebalo izvršiti prije izgradnje vo- 
dovoda. Princip soliaarnosti bi trebao imati poseban značaj. Pro- 
blemi sadasnje zdravstvene službe i propusti imaju više puta i 
subjektivne elemente. Ne bi mogli prihvatiti ovaj prijedlog da 
se samim obezbjedjenjem prostorije otvaraju ambulante, jer se mo- 
ra pokloniti pažnja i medicinskom osoblju koje bi radilo i opre- 
mi ambulante.

RADIVOJE TRUBAJIĆ: U Han Kolima ne postoji ambulanta, 
a u materijalu se tvrdi da postoji. Predlaže da se odgodi izgra- 
dnja ambulante u Vrbanji.
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LAZAR MALESEVIĆ: Zašto u programu nema ništa predvi- 

djeno za VeseLi Brineg? Predlaže da sanitarni inspektori pro- 
dju po ovom terenu (zbog nehigijenskih uslova u kojima živi 
stancvništvo ovog područja), jer zarazne boLesti s tog terena 
Lako će se prenijeti i u grad.

ŽIVKO BABIG: PredLaže da se formira jedna grupa sa- 
stavLjena od odbornika i posLanika, koja će u pauzi pripremiti 
prijedLog zakLjučaka.

DRAGO BARIĆ: PredLaže da se usvoji predsjednikom pri- 
jedLog, a o ambuLantama da se odLuči, odnosno odgodi donoše - 
nje zakLjučka do mjeseca septembra.

STOJAN JOKA: Ovaj program treba usvojiti, izavajajući 
ambuLante, jer smatram da se konačno krenuLo pravim putem.

Zatim je prihvaćen z a k L j  u č a k d a s e  formira 
komisija u sLijedećem sastavu: MiLorad Popović, Jovan Ivanić, 
Josip Anušić, Dobrivoje Zenić, MLadjan Vidović, Novak Tadić i 
Drago Pepinović, sa zadatkom da u pauzi sjednice pripreme pri- 
jedLog zakLjučaka akcionog programa.

Predsjednik Živko Babić, nakon pauze predLaže da se 
nastavi pretres po sLijećećem tačkama dnevnog reda:

AD. 3. i AD. 4.
INPOHMACIJA 0 OSNIVANJU I POSLOVANJl FONDA ZA NEPOSEEDNU 

DJEČJU ZAOTITU U L968. GODILI.
PRIJEDLOG PROGRAMA NEPOSEEDNE DJEČJE ZASTITE ZA L969*

GODINU.
IzvjestiLac je Varunek VjencesLav, direktor Centra za 

socijaLni rad.
U diskusiji učestvuju:

DRAGO PEPINOVIĆ: U Zakonu o osnovnim škoLama predvidjen 
je obavezan pregied djaka. PredLažem da Centar za socijaLni rad 
uzme na sebe obavezu da će omogućiti i vršiti kontroLu da Li su 
izvršeni ovi pregiedi, a posebno pregied seoske djece.

VJENCESLAV VARUNEK: Sredstva za ove prpgiede po Zakonu 
mora obezcijediti Osnovna zajednica obrazovanja.

VLADO MILOŠEVIĆ: TrebaLo bi, priiikom upisa djece u ško- 
Lu ovo postaviti kao usiov za upis. 6d prošie godine vrši se sis- 
tematsKi pregied učenika koji su upisani u prvl razrea.

NAZIF HRLE: PreaLažem da nosiiac izvršenja ovog programa 
budu mjesne zajednice.

SENIJA TABAKOVIĆ: U Izvgeštaju o radu ovog fonda nema 
pcaataka o dobrovoijnom radu koji su učiniii prosvjetni radnici. 
Osim toga, zna se da su pionirske igre u Banjoj Luci biie na.j-



8.
bolje u prošloj 5'od.ini. U programu se ništa ne navodi o radu 
Dječjeg oddaništa ‘'Kasim Hadžić". Zašto to obdanište nije po- 
punjeno i ako se nudi besplatno.

VLADIL'IIR LOLIĆ: Podržavam prijedLog da se finansijska 
sredstva dodijeLe mjesnim zajednicama, kao i prijedLog poslani- 
ka MiLoševića da se više pomognu djeca na seLu.

IVAH PAIL: Ne sLažem se sa prijedLogom da se sredstva 
daju mjesnim zajednicama. U obdaništu "Kasim Hadžić" nisu naj- 
boLje riješeni odnosi, zbog ćega bi to Centar za socijaLni rad 
trebao ispitati.

VJENCESLAV VARUDEK: Pinansiranje putem mjesnih zajed- 
nica treba proučiti. U Izvještaju u vezi sa škoLama govori se 
samo o onim radnjama kcje nisu izvršene. U vezi sa obdanisteir. 
"Kasim Hadžić" istiće da grad.jani neće da vode djecu u ovo ob- 
danište. Sa skoLom "Uladen Stojanović” postignut je sporazum 
da se dvadesetoro djece bespiatno smjesti u ovo obdanište, aLi 
roditeLji to nisu prihvatiLi.

MIRSAD ĆARDŽIĆ: Zaštc nije ništa predvidjeno za pod-
ručje Hiseta.

VJEI.CoSLAV VARUHEK: To će se riješiti donosenjem dugo- 
ročpijeg programa.

ŠEMSUDIM MULaOIacruOVIĆ: U čemu se sastoje pripreme.
JOVAh' IVALIIĆ: U obdaništu "Kasim Iladžić" postoje kadro- 

vski pro.Lemi koji nisu najboLje rijeseni. Prića se da djeca pi- 
ju kafu sa vaspitačicama i da su batine razLog što djeca neće 
da idu u obdaniste.

REFIK DŽUBO: Prvi put ćujem za to, a mcje dijete šaijem 
u to obaanište.

Predsjednik ŽIVKO BABIĆ: TrebaLo bi požuriti sa donoše- 
njem dugoročnijeg programa. PredLažem da se usvoji informacija 
sa programom, a svi koji žeie neka objašnjenja u vezi s tim ne- 
ka upute pismena pitanja sekrttaru iii Centru za socijaini rad 
koja bi razmaurao i obradio Savjet za socijainu zaštitu.

Po provedenom giasanju predsjednik konstatuje da Skupš- 
tina donosi siijedeći

ZAKLJUĆAK:
JednogLasno se usvaja Informacija sa programom neposrec- 

ne dječije zaštite za L969« godinu uz napomenu da sekretar Skup- 
štine opštine preko Prosvjetno-pedagoškog zavoda ispita odnose 
i razioge zbog kojih nije popunjen kapacitet u dječjem obdaništu 
"Kasim Hadžić".

AD. 5.
RAZMATRANJE PITANJA OSNIVAi.JA DRUGE GILc.AZIJE U BANJOJ

LUCI.
IzvjestiLac DUoKO PERGVIĆ iznosi pijeaLog siužbe Sekre- 

tarijata za društvene sLužbe кзошх i Savjeta za obrazovanje i



9.
vaspitanje.

Prijedlo&’ se sastoji u slijedećem:
a) Od 1. septembra 1969» godine neće se osnovati poseb- 

na ^imnazija u Banja Luci, ne&o će postojeća gimnazija proširiti 
svoju djelatnost i izvrsiti upis učenika u prve razređe za škol- 
sku 1969/70* godinu, koristeći *.adar i prostorije Učiteljske ško- 
le,

b) Komisija koju će imenovati Savjet za vaspitanje i 
obrazovanje u toku iduće šicolske godine, u saradnji sa republič- 
kim nadleznim organima i svim zainteresiranim faktorima ispitaće 
i utvrditi (analitićki i stručno) da li Banja Luka i širi region 
imaju potrebe i mogućnosti za osnivanje još jeane stručne ili ne- 
ke druge škole, posebno matematičke gimnazije,

c) Obrazuje se Komisija koju sačinjavaju: Kade Zarić, 
predsjednik komisije, Bo^oljub Olujić, Teofik Afgan, Čaii.il Ibra- 
himbegović i Stanko Nikić, članovi komisije, sa zadatkom da u sa- 
radnji sa samoupravnim organima Učiteljske škole, Gimnazije po- 
mognu kolektivima ovih škola da blagovremeno i u skladu sa posto- 
jećim propisima realizuju ovo rješenje o prosirenoj djelatnosti 
Gimnazije.

Po provedenom glasanju predsjednik ŽIVKO BABIĆ konstatu0e 
da Skupština jednoglasno prihvaća prijedloge koje iznosi Duško 
Perović.

AKCIONI PROGRAM ( nastavak )
'IĆILORAD POPOVIĆ, poslanik Republičkog vijeća u ime komi- 

sije koja je imenovana u toku sjednice iznosi slijedeće prijedloge 
zaključaka:

"I - Zdravstvene stanice za seoska poaručja izgradiće 
se u Krupi na Vrbasu, Stričićima, Bronzanom Majdanu, Ivanjskoj 
i Vrbanji.

Dinamika izgradnje ovih zaravstvenih stanica, bila bi 
slijeaeća: Vrbanja - 1969* godina, StriČići - 1969 do 197o* goaina, 
Krupa na Vrbasu - 197o. do 197i. .^odina, Bronzani Majdan 197o - 
1971* godina.

Za zadravstvenu stanicu Ivanjska trebalo bi adaptirati 
zgradu u kojoj je saaa smještena zdravstvena stanica i to u pe- 
riodu od 1969« do 1971* godine, Ukoliko se u tome ne bi uspjelo 
izursaiće se u 197o. ili 1971* godiui nova zdravstvena stanica, 
s tim što će se u tu svrhu preavidjeti ođgovarajuća sredstva iz 
kojih će se i'inansirati.

II - Da se na području ovih zdravstvenih stanica otvore 
nove ambulante i to:

a) Područje Krupe na Vrbasu: U Aginom Selu i Leđenicama,
b) područje Bronzano^, Majdana: u selima Kmećani, Gornji 

Pervan, Melina, Stratinska i Bistrica ( i to uz Zaravstvenu sta- 
nicu Lauš, kao njena isturena ambulanta, ili da se otvori zajed- 
nička ambulanta Borkovići i Bistrica,

c) Poaručje Ivanjske u selima Verići i Šimići,
d) Područje Stričića: sela Lokvari i Pavići,
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e) Pođručje Zdravstvene stanice Budžak, ambul nta u 

Zalužanima,
f) Poaručje Zdravstvene stanice Gornji beher, ambulante 

u Karanovcu, Ljubačevu i Sjutrasnjici.
Prioritet za otvaranje ovih ambulanti daje se slijede- 

ćim selima: Agino Selo, Kmećani, Gornji Pervan, Stričići, Simi- 
ći, Verići, LJjjbačevo i Sjutrasnjica, sa rokom izgradn.je do 1971 
godine.

Sve druge ambulante koje su navedene u ovom zaključkfa 
takodjer se mogu otvarati u periodu 19 6 9. do 19 7 2. godina, a i 
ranije, ukoliko se obezbijede uslovi za otvaranje ambulanti, a 
uslove će utvrditi Medicinski centar, odnosno stručni savjet 
Opštins.vog zdravstvenog cenura.

III - Program voda: vodoopskrbni cbjekti izgradiće se 
(sukcesivno uz predočenje projekata i obezbjedjenje 2o% učešća 
za podizanje kredita) po slijedećem redoslijedu: u selima Stri- 
čići, Pavići, Han Kola, Krupa na Vrbasu, Melina, Bistrica, Iva- 
njska, Piskavica, Verići, Šimići, Vrbanja i Bočac.

IV - Odobrava se zaduženje Skupstine opštine na iznos 
od l,ooo.ooo,oo dinara u svrhu saniranja gubitaka u Pondu za 
zdravstveno osiguranje zemljoradnika i 7 o7 *8I7 »o° dinara za kre- 
dite raai izgradnje vodoopskrbniii objekata na seoskom području."

Zatim predsjednik Skupštine opštine ŽIVKO BABIĆ stavlja 
na glasanje Akcioni program sa prealoženim zaključcima koje je 
iznio drug Milorad Popović i nakon provedenog glasanja konstatu- 
je:

Skupština opštine ječnoglasno usvaja Akcioni program ra 
zvoja zdravstvene zaštite na selu za period od 1969» čLo 1972. go 
dine ( a ne do 1 9 7 1; godine kako je bilo predloženo), sa gore na 
veaenim zaključcima.

Nakon pauze i prije pretresa po sleaećoj tački dnevnog 
reda predsjednik ŽIVKO BABIĆ OLavještava Skupštinu da mu je u 
pauzi grupa prosvjetnih radnika prigovorila da oitanje osnivanja 
dru,,e gimnazije nije dovoljno izdiskutovano, zbog cega otvara 
ponovnu dis.-usiju o tome.

RAZIJA HAZKADAR : Vrlo je nezgoano da se za 15 minuta 
donosi tako važna odluka i rješava sudbina ovih ljuđi koji rade 
u Učiteljskoj školi. Prijedlog je bio da se formira gimnazija ma 
tematičkog smjera. Izvjestilac Duško Perović je pogrešno iznio 
podatak da je ovaj novi prijedlog jednoglasno prihvaćen u kolek- 
tivu Učiteljske škole. Opštinska komisija bi morala više kontak- 
tirati sa Učiteljskom školom, odnosno radnicima koji tamo rade.

ŽIVKO BABIĆ: Nismo u mogućnosti da donošenje akta o os- 
nivanju nove škole rijesimo bez jedne šire diskusije, zbog čega 
ne bi mogli donijeti zaključak o osnivanju bila kakveškole. Ova 
komisija bi trebala ubrzati rad i već u septembru podnijeti izv- 
ještaj o tome šta je uradjeno.

DUŠKO PEROVIĆ: Koletctiv Učiteljske škole formirao je 
komisiju koja je predložila Bavjetu za obrazovanje i vaspitanje
da se formira druga gimnazija. Republička komisija koja je
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pripremala prijedlog Zakona istakla je da će se za veći broj 
radnika, zaposLenih u Ućiteljskoj školi, naći zaposlenje.

MILORAD ROPOVIĆ: Republika je prije godinu dana disku- 
tovala o prijedlogu Zakona. Po svim školama provedena je đisku- 
sija, a samo provodjenje Zakona priprema se već 4 goaine. Dakle 
nije tačno ovo što je odbornica Haznadar Razija istakla da je 
ovo pripremljeno na brzinu.

skupa VERA ROJC: Podatak da je gimnazija matematičkog smje-
ra nije tačan, jer tu se radi samo o povećanju broja časova, 
matematike.

Predsjednik ŽIVKO BaBIĆ: Znate li Vi drugarice Vera 
da je drug Fadil bio na Savjetu i prihvatio ovaj prijedlog.

VERA ROJC: Ne to nisam znala.
Predsjednik ŽIVKO BABIĆ: Zaključujem diokusiju po ovome 

i nastavljam pretres po dnevnom redu.
AD. 6 .

PRIJEDLOG ODLUKE 0 IZMJENI STATUTA OPSTINE BANJA LUKA. 
(Prilaže se zapisniku)

Po provedenom glasanju predsjednik konstatuje sledeće: 
Skupština jednoglasno aonosi Ćdluku o izmjeni Statut opštine 
Banja Luka.

AD. 7.
PRIJEDLOG ODLUKE 0 DOPUNI ODLUKE 0 ODREDJIVAHJU NAMJENE 

POSLOVLIH PROSTORIJA NA PODRUČJU GRADA BAI'JJA LUKE. (Pri laže se 
zapisniku).

Po provedenom glasanju predsjednik konstatuje da Skupš- 
tina jeanoglasno donosi Odluku o dopuni Odluke o odredjivanju na- 
mjene poslovnih prostorija na području grada Banja Luke.

AD. 8.
PRIJEDLOG ODLUKE 0 ZAVRŠNOM RAOUl.U BUDŽETA OPbTINE BANJA 

LUKA ZA 1968. GODILU. (Prilaže зе zapisniku)
Po provedenom glasanju predsjednik konstatuje da Skupš- 

tina jednoglasno donosi Odluku o završnom računu budžeta opštine 
Banja Luka za 1968. godinu.

AD. 9.
PRIJEDLOG ZAKLJUČKA 0 DAVANJU SAGLASNOSTI IsA PINANSIJSKE 

PLANOVE FONDOVE OPŠTINE BANJA LUKA ZA 1969. GODINU (Prilaže se 
zapisniku).

Po provedenom glasanju pre..sjednik konstatuje da Skupš9
tina,jednoglasno donosi Zaključak o davanju saglasnosti na finan- 
sijskb planove Ponđova opstine a Luka za 1969. godinu.
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AD. lo.
PHIJEDLOG RJESEHJA 0 ZAJEDRIČKOM UGLŠĆU U PINAWSIRANJU 

HEKONSTRUKCIJE I MODERNIZACIJE PUTNOG PRAVCA PRIJEDOR - BANJA 
LUKA( Prilaže se zapisniku ).

Po proveoenom giasanju preosjednik konstatuje da Skupš- 
tina jednoglasno donosi RJesenje o zajedničkom učešću u finansira 
nju rekonstrukcije i modernizaci,je putnog pravca Prijedor - Ba- 
nja Luka.

AD. 11.
PRIJEDLOG RJEoEiiJA 0 ZADUŽELJU OPoTINE BANJA LUKA KOD 

INVESTICIONE BANKE U SARAJEVU NA IZNOS OD 7о7.в17,оо dinara 
(Prilaže se zapisniku).

Po provedenom glasanju preusjednik konstatuje da Skupš- 
tina jednoglasno donosi Rjesenje o zaduženju opštine Banja Luka 
kod Investicione banke u Sarajevu na iznos od 7o7«S17»oo dinara 
za izgradnju vodovoda u Krupi na Vrbasu, Stričićima i Pavićima, 
sa rokom vraćanja od 15 godina i 2% kamata.

AD. 12.

PRIJEDLOG RJo._u.NJA 0 OSLOBADJAi.JU EDP "EIEKTRO BAI'iJA LUKA" OD OBRAČUNAVANJA KAMATE NA POSLOVNI FOND. (Prilaže se 
zapisniku)

Potpredsjednik ИАХТКО ČURČIJA iznosi ispravku u tekstu 
koji je dostavljen odbornicima, a treba da lasi:

5o% za elektrifikaciju seoskog područja opštine 
prema poglavlju IV Programa elektrifikacije 
opštine Banja Luka za period od 19&7. do 1972. 
godine, kojeg je usvojila Skupština opštine na 
sjednici održanoj 2 9. aprila 1968. godine, i

- 5o% za elektrifikaciju javne rasjvjete u gradu, pre- 
ma poglavlju V Programa elektrifiKacije opštine 
Banja Luka, za period 1967. - 1972. godina ko- 
jeg je usvojila Skupstina opštine, na sjednici 
oaržanoj 2 9. aprila 19 6 6. godine.

REFIK DŽUBO da Savjet za plan i finansije nije sagla- 
san sa predloženim rješenjem.

Po provedenom glasanju predsjednik konstatuje da Skupšti 
na većinom glasova usvaja prealozene rješenje koje se prilaže za- 
pisniku.

AD. 13.
PRIJEDLOG RJEŠENJA 0 OSLOBADJANJU UGOSTITELJSKOG PREDU- 

ZEĆA "KONTINENTAL" IZ BANJA LUKE OD OBRACUNAVANJA KA1.ATE i.A POS- 
LOVNI FOi.D.

Predloženo rješenje koje se prilaže zapisniku Sicupština 
donosi jednoglasno.
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PfilJEDLOZI RJELENJA 0 IMENOVANJU PfiEDSTAVNIKA SKUPSTIIIE 
ОРоТШЕ U 3AVJETE:

a) Medicinskog centra,
b) Zdravstvene stanice željezničara,
c) Centra za unapredjenje domaćinstva,
d) Poljoprivredne tehnićke škole,
e) Narodnog pozorišta Bosanske Krajine.
Obrazlozenje uz navedene prijedloge daje šef Odsjeka 

za kadrcvske poslove Skupštine opstine LJUBO A VIĆ.
Po proveaenom glasanju Skupština jeanoglasno donosi sli-

jedeće:
ZAKLJUČKE
a) U Savjet Medicinskog centra imenuje se Saškin Raifa,
b) U Savjet Zdravstvene stanice željezničara imenuje 

se Milošević Ratko,
c) U S§vjet Centra za unaprečjenje domaćinstva imenuje 

se Zivković Jovo,
d) U Savjet Poljoprivredne tehniĆke škole imenuje se 

Lukač Boško,
e) U Savjet Narodnog pozorjšta Bosanske Krajine imenuje 

se Halimović Dr. Kemo, Čejvan Ahmet i OLujić Bojo- 
ljub.

AD. 15.
PRIJEDLOG RJEŠENJA 0 ODREDOIVANJU STALKE MJESEČNE KAG- 

RADE PREDSJEDNIKA I POTPREDSJEDNIKA SKUPŠTINE OPSTINE.
Prijedlog Kadrovske komisije iznosi ANTE VUKI .
NAZIP HRLE: Predlaže da to bude startna osnova, ali da 

se povećava sa povećanjem prihoda opštine.
ANTE VUKIĆ: Ovaj lićni dohodak neće biti adetvatan radu 

koji predstoji predsjedniku i potpredsjednicima Skupštine.
DRAGO RAČIĆ: PredLaže da nagrada predsjedniku Skupstine 

opštine iznosi 5 *oou,oo dinara mjesećno.

Šll'ISUDIN LULAOI.'EROVIć: Ovi iznosi su još uvijek niski 
i treba uzeti prosjeke ličnih dohodaka predsjednika opština na 
primjer u TuzLi i Mostaru.

IVAN FAIL: Šta je sa Ličnim dohocima načelnika i radnika 
oi’gana uprave?

ŽIVKO BABIĆ: Ne bi prihvatio nikakvog povećanja, jer i 
ovo su visoki lični dohoci, kako su predloženi, a osim toga i u 
februaru mjesecu je izvršeno povećanje.

MUHAREM BEGANCVIĆ: Post vLja koliki je bio Lični
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ćLohodak potpredsjednika ranije?
Po provedenom glasanju Skupština jednoglasno donosi 

slijedeće zaključke:
a) Odredju^e se stalna mjesečna nag-rada predsjedniku 

Skupstine opštine u iznosu od 29oo,oo dinara mjesečno,
b) Odreajuje se stalna mjesečna nagrada potpredsjednici 

ma Skupštine opštine u iznosu od 25oo,oo dinara.
Isplata po ovom zaključku će se vršiti od L. maja 1969.

godine.
AD. 16.

PRIJEDLOZI ZAKLJUČAKA 0 RAZMATRANJU:
a) Statuta ©snovne zajednice obrazovanja,
b) Odluke o izmjeni Statuta Muzeja Bosanske Kra,jine,
c) Statuta Montažnog preduzeća "Instalater'*,
d) Statuta Trgovinskog preduzeća "Krajinauzor",
e) Odluke o izmjeni Statuta Zanatskog preduzeća 

"Plamen",
f) Odluke o izmjeni Statuta Ivomunalnog preduzeća 

"Tržnica",
g) Odluke o izmjeni Statuta Inaustrije gradjevinskog 

materijala "Budućnost",
Uz obrazloženje APGAR TEOPIKA Skupština je jednoglasno 

prihvatila zaključke pod tačkama a) i b) koji se prilažu zapis- 
nifcu.

Obrazloženje prijedloga zaključaka pod tačkama c), d), 
e), f) i g) dao je BRAUKO MILIMKOVIĆ, koji se prilažu zapisniku.

Skupština jednoglasno usvaja zaključke navedene pod tač- 
kama c) , d), e) , f) i g).

AD. 17.
PRIJEDLOZI ZAKLJUČAKA I RJESENJA IZ OBLASTI ILOVINSKO 

PRAVNIH POSLOVA.
Obrazloženje uz ove predmete daje KIJAZ HASANBASIĆ, šef 

Uprave za imovinsko pravne poslove.
- Prijedlog zaključka o odbijanju zahtjeva Janković Bo~ 

ška iz Vrbanje za dodjelu na korištenje gradjevinskog neizgradje- 
nog zemljišta u aruštvenoj svojini van užeg gradjevinskog rejona 
u KO Vrbanja.

U diskusiji po ovom prijeđlogu učestvuju:
LAZAR MALEŠEVIĆ: Predlaže da se ovo zemljište dodjeli 

Janković Bošku.
Na moitbu JANKOVIC BOSKA Skupština odobrava da imenova’ni 

iznese svoje obrazloženje u kojem je on istakao da je to zemlji- 
šte dobio od željeznice, a zatim prikupio svu potrebnu dokumen- 
taciju za koju je uložio i znatna sredstva, a onda mu je reČeno



15.
da je to društvena svojina.

NIJAZ HASAHBAŠIĆs Savjet za robni promet i Мјезпа 
zajednica u Vrbanji dali su svoje-misljenpe koje je protiv toga 
da se ovo zemljiste dodjeli Janković Bošku.

BOĆKO KOPRIVICA: Mjesna zajeanica je protiv toga zato 
što se radi o ugostiteljskom objektu. U Vrbanji su već izgradje- 
na ovakva dva objekta bespravno i bila bi diskriminacija prema 
ovom čovjeku koji je to tražio redovnim putem.

VLADO KOJIĆ: Razlozi koje navodi Mjesna zajednica da 
se ovaj čovjek oabije nisu dovoljno argumentovani.

Predsjednik ŽIVKO BABIĆ: Neka sekretar zaduži inspekci- 
jske službe da ispitaju izgradnju oviii bespravnih objekata.

SENIJA TABAKOVIĆ: Mjesna zajednica Vrbanja istiće da bi 
ovdje trenalo izgraditi piljaru. Zaista ne bi trebali aozvoliti 
da se gradi gostiona do gostione.

Pošto je odbornik Malešević predložio da se zaht.jevu 
Jankovića udovolji i dodjeli zemljiste, predsjednik Živko Babić 
stavlja na glasanje prijedlog službe o odbijanju zahtjeva Janko- 
vić Boška i prijealog odboranika Maleševića.

Nakon provedenog glasanja predsjednik konstatuje da је:
većinom glasova prihvaćen prijedlog službe o odbijanju 

zahtjeva Janković Boška.
- Prijedlog zaključka o davanju na korištenje gradjevin- 

skog neizgradjenog nacionalizovanog zemljišta Stambenom preduzeću 
Banja' Luka radi izgradnje stambenih zgrada u Ulici Kozarskoj.

Odbornik Lazar Grbić postavlja pitanje gdje se zapravo 
nalazi to zemljiste odnosno tačna lokacija. Obrazloženje na posta 
vljeno pitanje dao je Nijaz Hasanbašić nakon čega je prijedlog 
navedenou zaključka jednoglasno prihvaćen.

Zatim su jednoglasno prihvaćeni slijedeći prijedlozi 
rje~enja i zaključaka:

- Prijedlog rješenja o izmjeni rješenja SO-e Banja Luka 
broj VL-I55o/b5 o odredjivanju komisije za razgraničenje šumskog 
od poljoprivrednog zemljišta na području opstine Banja Luka.

- Predlog rjesenja o davanju na korištenje poslovnih 
zgrađa u uruštvenoj svojini u ulici Mladena Stojanovića Veterinar 
skoj stanici Banja Luka.

- Prijedlog zakljućka o davanju na koristenje gradjevin- 
skog neizgradjenog zemljista u drustvenoj svojini van užeg gra- 
djevinst.og reona Sumić Marjana Josipu u k.o. Vrbanja uz naknadu 
od 7 »oo novih dinara po I m2 radi izgradnje porodične stambene 
žgrade.

- Predlog rješenja o izmjeni Rješenja NO-e Banja Luka 
broj 04-2 15/2 , od 1о.9.19б2. godine o dodjeli nacionalizovanog 
gradjevinskog neizgradjenog zemljišta GP ’*Krajina" Banja Luka.

- Prijealog zaključka o davanju na korištenje nacionali- 
zovanog gradjevinskog neizgradjenog zemljišta Stambenom preduze-
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ću Barga Luka, radi izgraanje stambenih zgrada u ulici Fahreta 
Dedića.

- Prijedlog zaključka o davanju na korištenje nacionali- 
zovano^ gradjevinskog neizgradjenog zemljista Stambenom preduze- 
ću Banja Luka, radi izgradnje stambenih zgrada u ulici Braće Bu- 
kića.

- Prijedlog zaključka o davanju na korištenje nacionali- 
zovanog gradjevinskog neizgradjenog zemljišta Stambenom preduze- 
ću Banja Luka, radi iz radnje stambenih zgrad u uLici Milana Rad- 
mana.

- Prijedlog zakLjučka o davanju na korištenje naciona- 
Lizovanog gradjevinskog neizgradjenog zemLjišta Stambenom pre u- 
zeću Banja Luka, radi izgradnje stambenih zgrada u ulici Ivice 
Davida.

- PredLog zaključka o davanju na korištenje nacionaLi- 
zovanog gradjevinskog neizgradjenog zemLjišta Stambenom preauze- 
ću Вапја Luka, radi izgradnje stambenih zgrada u ulici Mirka 
Mrmolje.

- Prijedlog zaključka b aavanju na korištenje nacionali- 
zovanog gradjevinskog neizgradjenog zemljišta Stambenom preduze- 
ću Banja Luka, radi izgraanje stambenih zgrada u HadžihaLiLćvića 
uLici,

- PredLog zaključka o davanju na korištenje nacionaLi- 
zovanog gradjevinskog neiz.radjenog zemLjišta Stambenom preduze- 
ću Banja Luz;a, radi izgradnje stambenih zgraaa na Paprikovcu.

- PrijedLog zaključka o davanju na korištenje nacionali- 
zovanog gradjevinskog neizgradjenog zemljišta Stambenom preduzeću 
Banja Luaa, radi izgraanje stambenih zgrada na Pionirskoj
ulici.

- Prijedlog zaključka o davanju na koristenje nacionaLi- 
zovanog gradjevinskog neizgradjenog zemLjišta Stambenom preduze- 
ću Banja Luka, raai izgradnje stambenih zgrada u uLici VLade Vit- 
juka.

- PredLog zakLjučka o davanju na_korištenje nacionali- 
zovanog gradjevinskog neizgradjenog zemLjišta Stambenom preduze- 
ću Banja Luka, radi izgradnje stambenih zgrada u uLici Novi put.

- Prijedlog zakLjučka o davanju na korištenje nacionaLi- 
zcvanog gradjevinskog neizgradjenog zemLjišta Stambenom preduzeću 
Banja Luka, radi izgradnje stambenih zgrada u HadžihaLiLovića 
uLici.

- PrijedLog zakLjučka o davanju na korištenje nacionaLi- 
zovanog gradjevinskog neizgraajenog zemLjišta Stambenom preduze- 
ću Banja Luka, radi izgradnje stambenih zgrada u uLici "TrLa”.

- Prijedlog zakljućka o davanju na koristenje nacionali— 
zovanog gradjevinskog zemljišta Stambenom preduzeću Banja Luka
radi izgradnje stambenih zgrada u ulici Koste J -.rića.

*

- PređLog zakLjučka o davanju na_korištenje nacionaLi- 
zovanog Oradjevinskog neizgraajenog zemLjišta Stamoenom preuuze- 
ću Banja Luka, radi izgradnje sta. benih zgraaa u uLici Branka 
Radičevića.

- Predlog zaključka o davanju na korištenje nacionali- 
zovanog gradjevinstog neizgradjer0

ZemlJiš ta
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Stambenom preduzeću Banja Luka, radi izgrađnje stambenih zgrada 
u ulici Ivice Davida.

- Prijedlog zaključka o davanju na korištenje naciona- 
lizovanog gradjevinskog neizgradjenog zemljišta Stanbenom ргеап 
zeću Banja Lu^a, radi izgradnje stambenih zgfada u ulici Ivice 
Davida.

- Prijealog zaključka o davanju na koristenje naciona- 
lizovanog gradjevinskog neizgradjenog zemljista Stambenom predu- 
zeću Banja Luka, raai izgradnje stambenih zgrada u ulici Ivice 
Davida.

- Predlog zaključka o davanju na korištenje nacionali- 
zovanog gradjevinskog neizgradjenog zemljišta Stambenom preduze- 
ću Banja Luka, radi izgradnje stambenih zgrada u ulici Branka 
Radičevića.

- Predlog zat.ljučka o davanju na korištenje nacionali- 
zovanog gradjevinskog neizgradjenog zemljišta Stambenom preduze- 
ću Bahja Luka, radi izgraanje stambenih zgrada u ulici Ogranak 
Ranka Sipke.

- Predlog zaključka o davanju na korištenje nacionali- 
zcvanog gradjevinskog neiz^raajenog zemljišta Stambenom preduze- 
ću Banja Luka, radi izgraanje stanbenih zgrada u Hadžihalilovića 
ulici.

- Predlog zakljućka o davanju na korištenje nacionali- 
zovanog gradjevins^ og neizgraajenog zemljišta Stanbenom preduze- 
ću Banja Luka, radi izgradnje stambenih zgrada u ulici Ogra- 
nak Rudarske,

- Prijedlog zaključka o davanju na korištenje nacionali- 
zovanog gradjevinskog neizgradjenog zemljišta Stanbenom preduze- 
ću Banja LuLca, radi izgradnje stanbenih zgrada u ulici Branka 
Radićevića.

- Predlog zaključka o davanju na korištenje nacionali- 
zovanog gradjevinskog neizgradjenog zemljišta Stanbenom preduzeću 
Banja Luka, radi izgradnje stanbenih zgrada u ulici Mirka Mandića.

- Predlog zaključka o davanju na korištenje nacionalizo- 
vanog građjevins. og neizgradjenog zemljišta Stanbenom preduzeću 
Banja Luka, radi izgradnje stanbenin zgrada u ulici Sulejmana 
Gazića.

- Predlog zakljućka o davanju na korištenje nacionalizo- 
vanog gradjevinskog neizgradjenog zemljišta Stanbenom preduzeću 
Banja Luka, radi izgradnje stanbenih zgrada u ulici Ggranak 
Srednjoškolske.

- Predlog zaključka o davanju na korištenje naciona- 
lizovanog gradjevinskog neizgradjenog zemljišta Stanl!enom predu- 
zeću Banja Luka, radi izgradnje stanbenih zgrada u ulici ogranak

BRanka Radičevića.
- Predlog zaključka o davanju na korištenje nacionali- 

zovanog gtadjevinskog neizgradjenog zemljišta Soanbenom preduzeću
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Banja Luka, radi izgradnje stanbenih zgrada u ulici Ivice Davi- 
da.

- Predlog zaključka o davanju na korištenje nacionali- 
zovanog gradjevinskog neizgradjenog zemljišta Stanbenom preduze- 
ću Banja Luka, raai izgraanje stanbenih zgrada u ulici Njegoševoj.

- Predlog zaključka o aodjeli па korištenje nacionali- 
zovanog gradjevinskog neizgradjenog zemljišta dječijem vrtiću 
"Naša djeca" Banja Luka radi izgradnje djčjeg vrtića.

AD. 18.
IZVJIlŠTAJ PhllTUDNOG UPNAVNIKA 0 STANJU U KOMtJNALNOM 

PREDUZEĆTJ"TRZNICA” , podnosi Vlaao Romčević, i predlaže da se 
prinudna uprava prekine, jer su otklonjeni problemi koji su us- 
lovili uvcdjenje prinudne uprave. Zatim Skupština jeanoglasno 
donosi Rjesenje o prestanku prinudne uprave u Komunalnom predu- 
zeću "Tržnica" ( Rješenje se prilaže zapisniku..

AD. 19.
PRIJEDLOG RJEoENJA 0 DAVANJU POJEDII'Jlh OVLAŠTENJA OP- 

STINSKOG SANITARNOG INSPLKTORA MALEoEVIĆ BOŽI SAI\ ITARNOM TEHLIĆARU 
KOMUNALNOG PREDUZEĆA "TRŽNICAJS BANJA LUKA. (Prilaže se zapisniku).

Prijedlog Rješenja koji je iznio načelnik Sekretarijata 
za inspekcijske poslove RODo^JUB KOVAĆEVIĆ, prihvaćen je jednog- 
lasno.

AD. 2o.
PRIJEDLOG RJLŠENJA 0 POSTAVLJENJU:
a) Poljoprivrednog inspektora Skupštine opštine,
b) Sanitarnog inspektora Skupštine opštine.
Predlog Kadrovske komisige iznosi šef Oasjeka za kad- 

rovske poslove LJUBO TESANoVIĆ.
Po provedenom glasanju preasjednik Skupštine opštine 

ŽIVKO BABIĆ konstatu^e da Skupština donosi slijedeće zaključke:
a) Za poljoprivrednpg inspektora Skupštine opštine 

postavlja se MUHAREM HADŽALIĆ, dipl. inženjer poljoprivrede,
b) Za sanitarnpg inspektora Skupštine opštine, postav- 

Ija se Dr. VLADO ILISIĆ.
AD. 21.

PRIJEDLOG RJ_jŠENJA 0 BSENOVANJU NAČELNIKA STABA NARODNE
ODBRANE.

Prijedlog rjesenja pročitao je LJUBO TEŠANOVIĆ.
Po provedenom glasanju predsjednik konstatuje da Skups-

tina
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usvaja slijeđeći

ZAKLJUČAK:
Za načelnika Štaba narodne odbrane opštine Banja Luka 

postavlja se NIJAZ IiASAHBAŠIĆ, dipl. pravnik.
AD. 22.

PBIJEDLOG RJLSEKJA 0 KOEIŠTEKJU SEEDSTAVA BUDŽETSKE
SEVE.

Načelnik Sekretarijata za finansije ISMET ESKIĆ pročitao 
je prijedLog Rješenja koji se priLaže zapisniku.

JOVAIn1 IVANIĆ: SLažem se sa prijedLogom da se odobri 
korištenje ovih sredstava, aLi treba prekinuti ovu praksu da se 
oodmiruju obaveze na ovakav način stvorene ranije.

PredLoženo R0ešen,je uz ovu napomenu druga Ivanića, us- 
vojeno je jednogLasno.

AD. 23.
PRIJEDLOG ZAKLJUCKA 0 RAZMATRANJU ODLUKE 0 IZMJEKI STA- 

РЧЈТА PREDUZEĆA ZA PRILAZIVAN JL EILMOVA.
PredLoženi zakLjučak nije razmatran, jer u momentu kad 

je na anevnom redu bio, izvjcstilac nije prisutan sjednici.
Sjednica je završena u 16, časova i 2o minuta.

ZAPISNICAR, 
PLičanić Sadija

PRjDSJEDAVAJUCI , 
Živko Babić
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Z A K L J U Č A K

Na osnovu člana 37* a u vezi sa članom ^o. Zakona o prometu ze-
ljišta i zgrada /"Službeni liet SFRJ", broj ^3/65/ Skupština opštine
Banja Luka na sjednici održanoj dana I9 .5 .I969 godine, donijela je

1. STAMBENOM PREDUZEČU BANJA LUKA daje se na korišćenje gradje- 
vinsko neizgradjeno zemljište u društvenoj svojini i to:

- k*č. br. 9/21 u površini od 7^7 m2 koja je upisana u zk.ul. 
broj 5оЗ k.o. Budžak ranije vlasništvo Vicanović Cvije sa dijelom 2/6 
i Babić Nade sa dijelom *f/6.

2. Na osnovu ovog zeključka Sekretarijat za finansije - Uprava 
za imovinsko pravne poslove SO-e Banja Luka donijet će rješenje o dava- 
nju predmetnog gradjevinskog neizgradjenog zemljišta na korištenje Sta- 
mbenom preduzeću Banja Luka, radi davanja krajnjem korisniku u evrhu 
izgradnje porodične stambene zgrade.

Broj: o3/l-UP/I-1132/69
Dana: 19.5.1969 godine



Z A K L J U Č A K

1. SSAMBENOM PREDUZEĆU Banja Luka da je se na korišćenje gra- 
djevineko neizgradjeno zemljište u društvenoj svojini i tos

- k.č.br. 8*+1/^1 u površini od 11о8 m2, koja je upisana u zk. 
ul.br. 777^ k.o. Banja Luka ranije vlasništvo Jelača Nade i Kačavenda 
Mila sa dijelom po 1/2.

2. Na osnovu ovog zaključka Sekretarijat za finansije - Uprava 
za imovinsko pravne poslove SO-e Banja Luka donijet će rješenje o davanju 
predmetnog gradjevinskog neizgradjenog zemljišta na korištenje Stambenom 
preduzeću Banja Luka, radi davanja kranjem korisniku u svrhu izgradnje po- 
rodične stambene zgrad

Brojs оЗ/1-UP/l-7^3/68 
Danas 19.5»19б9 godine

Na osnovu člana 37» a u vezi sa članom ko, Zakona o prometu ze~
mljišta i zgrada /"Službeni list SFRJ", broj ^3/65/ Skupština opštine Ba-
nja Luka na sjednici održanoj dana Х9»5»19б9. godine, donijela je
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Ka osnovu Člann 37, a u vezi sa članom 4o. Zakona o 
prometu zemljigta i zgrada ("STužbeni Tist SFRJ", brnj 43/65) 
Skupština opštine Banja Luka na sjednici održanoj dana 19. 3. 
19б9. godine, donijela je

Z A K L J U C A K

1. STAMBENOM PREDUZECU BAEJA LUKA daje se na korišće- 
nje gradjevinsko neizp;radj eno zemljište u društvenoj Bvojini i 
to:

- к.б, br. 671/Зо u površini od 44o m2 koja je upisa- 
na u zk. ul. broj 7o2 k.o. Banja Luka ranije vlasništvo Егрзко- 
pravoslavne crkvene opštine sa đijelom 1/1.

2. №  oenovu ovog zaključka Bekretarijat za finansije
- Uprava za imovinsko-pravne poslove Skupštine opštine В;гпја Lu 
ka donijet će rješnje o davanju predmetnog gradjevinsko neiz- 
gradjenog zemljišta na korištenje Btambenora preduzeću Banja lu- 
ka, radi davanja krajnjem korisniku u svrhu izgradnje porodične 
stambene zgrađe.

Broj: o3/l-UP/l-lo69/69.
Dana: 19.5.1969.gođine.



н
Ва oanovu člana 37, а u vezi за olanom 4o. Zakona o 

prometu zeraljir’ta i zgrađa ("Službeni list SPRJ", broj 43/65) 
Skupština oprtine Banja Luka na s.jednici održanoj dana 19. 5» 
1969. gođine, donijela je

Z A K L J U C A K

1. STAilBELUM PREDUZEĆU ВАЛЈА LUKA daje se na korišoe- 
nje gradjevinsko^ neizgradjeno zeral.jište u dru'tvenoj svojini 
i to:

- k.č. broj 671/16 u povr^ini od 516 ra2 koja je upisana 
u zk. ul. broj 7o2 k.o. Banja Luka ranije vlasništvo Srpsko-pra- 
vo.l'vne crkvene opštine sa đijelom 1/1.

2. Ra osnovu ovog zaključka Sekretarijat za finansije
- Uprava za imovinsko-pravne poslove Skupštine opštine Banja Lu- 
ka donijet бе rje^enje o davan.ju predrnetnog građ.jevinskog neiz- 
gradjenog zemljiata na korištenje Btambenom preduzeču Banja Lu- 
ka, radi davanja kra.jnjem korisniku u svrhu izgradnje poro ične 
st rabene zgrade.

Broj: o3/l-UP/I-lo7o/69.
Lana: 19.5.1969.go^ine.



s

Z A K L J U Č A K

1. STAMBENOM PREDUZEĆU BANJA LUKA daje se na korišćenje gra- 
djevinsko neizgradjeno zemljište u društvenoj svojini i to:

- к.б. br. 647/18 u površini od 676 m2 koja je upisana u zk.ul. 
broj 9572 k.o. З а п ја  Luka ramije vlasništvo Čergić Draginje sa dijelom 
1/1 .

2. Na osnovu ovog zeključka Sekretarijat za finansije - Uprava 
za imovinsko pravne poslove SO-e Banja Luka donijet će rješenje o dava- 
nju predmetnog gradjevinskog neiz radjenog zemljišta na korišćtenje Sta- 
mbenom preduzeću Banja Lukat radi davanja krajnjem korisniku u svrhu izgra- 
dnje porodične stambene zgrade.

Na osnovu člana 37» a u vezi sa clanom o. Zakona o prometu
zemljišta i zgrađa /"Službeni list SERJt broj 43/65/ Skupština opštine
Banja Luka na sjednici držanoj dana 19«5»19б9» godine, donijela je

Broj: 03/l-UP/I-1398/68
Dana: 19.5*19б9 godine



Na osnovu člana 371 * u vezi sa članom ^o. ^akona o prometu ze-
ljišta i zgrada /"Službeni liet 4FRJ", broj 43/^5/ Skupštine opštine Ba-
nja Luka na sjednici održanoj dana 19»5»19б9» godine, donijela je

Z A K L J U Č A K

1. STAMBENOM PREDUZEĆU BANJA LUKA daje se na korišćenje građje 
vinsko 4eizgradjeno zemljište u društvenoj svojini i to:

- k.č.br. 668/12 u površini od 69^ m2 koja je upisana u z.k. 
broj 9^92 k.o. Banja Luka ranije vlasništvo Sredić Dragoljuba sa dijelom
1/ 1.

2. Na osnovu ovog zaključka Sekretarija a za finansije - Uprava 
za imovinsko-pravne poslove SO-e Banja Luka donijet će rješenje o davaniu 
predmdtnog ||radjevinskog neizgradjenog zemljišta na korištenje Stambenom 
preduzeću Banja Luka, radi davanja krajnjem korisniku u svrhu izgradnje 
porodične stambene zgrade.

Broj: o3/l-UP/I-lo22/69 
Dana: 19.5.1969 «



*

Z A K L J U Č A K

1» STAMBENOM PREDUZEĆU Banja Luka daje se na korišćenje gradje- 
vinsko neizgradjeno zemljište u društvenoj svojini i to:

- k.č.br.l9o/6£ u površini od 598 m2t k*ja je upisana u zk.ul. 
br. 9б7 k.o. Budžak ranije vlasništvo Kljajić Ljubomira sa dijelom 1/1.

2. Na osnovu ovog zeključka Sekretarijat za finansije - Uprava 
za imovinsko pravne poslove SO-e Banja Luka donijet će rješenje o davanju 
predmetnog gradjevinskog neizgradjenog zemljišta na korištenje Stambenom 
preduzeću Banja Lukat radi davanja kranjem korisniku u svrhu izgradnje radi 
izgradnje porodične stambene zgrade.

r
Broj: 03/l-UP/I.7^6/69 
Datum: 19.5«19б9» godine

Na osnovu člana 37» a u ver/i sa članom ko. Zakona o prometu ze-
ljišta i zgrada /"Službeni list SFRJ" broj 43/65/, Skupština opštine Ba-
nja Luka na sjednici održanoj dana 19»5»19б9» godine, donijela je



к

Z A K L ЈГ Č A K

1* Stambenom preduzeću Banja Luka daje se na korišćenje gradje- 
vinsko neizgradjeno zernjišta u društvenoj svojini i to:

- k.č.br. *f39/$5 u površini od l.ooo m2, koja je upisana u zk. 
ul.br. 9600 k.o. Banja Luka ranije vlasništvo ^eljković Stanka aa dijelom 
1/1.

2. Na osnovu ovog zaključka Sekretarijat za finansije - Uprava 
za imovinsko-pravne poslove SO-e Banja Luka donijet će rješenje o davanju 
predmetnog gradjevinskog neizgradjenog zemljišta na korištenje Stambenom 
preduzeću Banja Luka, radi davanja kranjem korisniku u svrhu izgradnje po- 
rodične stambene zgrade.

Na osnovu člana 37» а u vezi ea članom ^o. Zakona o prometu ze-
jišta i zgrada /"Službeni list SFRJ”t broj 43/65/ Skupština opštine Banja

Luka na sjednici održanoj dana 19«5»19б9« godine, donijela je

Broj: 03/I-UP/I-I000/69

Datum: 19.5.19б9. godine



Z A K L J U Č A K

1. Stambenom preduzeću Bonja Luka daje se na korišćenje gradje- 
vinsko neizgrađjeno zemljište u društvenoj svojini i to:

- k.ć.br. 95/27 u površini od k o o m2, koja je upisana u zk.ul. 
br. 9574 k.o. Banja Luka ranije vlasništvo Brkić Džemala i Omera ва dijelom 
po 1/2.

2. Na osnovu ovog zekljućka Sekretarijat za finansije - Uprava 
za imovinsko pravne poslove SO-e Banja Luka donijet će rješenje o davanju 
predmetnog gradjevinskog neizgradjenog zemljišta na korištenje Stambenom 
preduzeću Banja Luka, radi davanja krajnjem korisniku u svrhu izgradnje.

Broj: o3/l-UP/I-113l/69 
Datum: 19.5.1969

Na oenovu člana 37, a u vezi sa članom £o. Zakona o prometu zem-
ljiša i zgrada /"Službeni list SFRJ", broj *0/65/ Skupština opštine Banja
Luka na sjednici održanoj dana I9 .5 .I9 6 9. godine, donijela je



Na osnovu člana 37» a u vezi sa članom *+o. Zakona o prometu
zemljišta i zgrada /"Službeni list SFRJ"t broj *0/65/ Skupština opštine 
Banja Luka na sjednici održanoj dana 19.5»19б9» godine, donijela je

1. STAlffiNOM PREDUZEĆD Banja Luka daje ве na korišćenje gradje- 
vinsko neizgradjeno zemljište u društvenoj svojini i to:

- k.č.br. 888/6 u površini od k j l  m2, koja je tpisana u zk. ul. 
br. 9529 ke.o Banja Luka ranije vlasništvo Getkovski Franje sa dijelom 1/1.

2. Na esnovu ovog zeključka Sekretarijat za finansije - Uprava 
za imovinsko-pravne poslove SO-e Banja Luka donijet će rješenje o davanju 
pr^dmetnog gradjevinskog neizgradjenog zemljišta na korišćenje Stambenom 
preduzeću Banja Luka, radi izdavanja krajnjem korisniku u svrhu izgradnje.

Z A K L J U Č A K

Broji 03/I-UP/I-92V 68 

Datum: I9.5.1969. godine



Z A K L J U Č A K

1. Stambenom preduzeću Banja Luka daje se na korišćenje gradje- 
vinsko neizgradjeno zemljište u clruštvenoj svojini i to:

- k.č.br.18^1/3 u površini od 5oo m2f koja je upisana u zk.ul. 
br. 9бо7 k.o. Banja Luka ranije vlasništvo Oraerbašić Hajrudin sa dijelom 
1/1 .

2. Na osnovu ovog zaključka Sekretarijat za finansije - Uprava 
za imovinsko pravne poslove SO-e Banja Luka donijet će rješenje o davanju 
predmetnog gradjevinskog neizgradjenog zemljišta na korištenje Stabenom 
preduzeću Banja Lukat radi davanja krajnjem korisniku u svrhu izgradnje 
porodične stambene zgrade.

Na овпоти člana 37» a u vezi ва članom ko. ^akona o prometu zem-
ljišta i zgrada /"Službeni list SFRJ"t broj ^3/65/ Skupština opštine Banja
Luka na sjednici o ržanoj dana 19»5»19б,. godine, donijela je

Broj: o3/l-UP/I-999/69
Datum: 1 9 .5 .1 9 6 9. godine



4 T-~ *

Z A K L J U Č A K

1. Stambenom preduzeću Banja Luka daje se na korišćenje gradje- 
vinsko neizgradjeno zemljište u društvenoj svojini i to:

- k.č.br. 888/1 u površini od 516 m2, koja je upisana u zk.ul. 
br. 9531 k.o. Banja Luka ranije vlasništvo Ćopić Stanka i Kiroslava sa dijelom 
po 1/2.

2. ^a osnovu ovog zeključka Sekretarijat za finansij^ • Uprava za 
imovinsko pravne poslove SO-e Banja Luka donijet će rješenje o davanju pre~ 
dmetnog gradjevinskog neizgradjenog zemljišta na korištenje Stambenom predu- 
zeću Banja Luka, radi davanja kranjem korisniku u svrhu izgradnje porodične 
stambene zgrade.

Bro j< UP/I-o3/1-821/69 
Datum: 19.5*1969 godine

*'U.nx»|P«

Na osnovu člana 30» a u vezi sa članom 4о. Zakona o prometu
zemljišta i z4rada /"Službeni list SFRJ", broj *0/65/ Skupština opštine
Banja Luka na sjednici održanoj dana 19.5»19б9* godine, donijela je



Z A K L J U Č A K

1. STAMBENOM PREDUZEĆU Banja Luka daje se na korištenje gradje- 
vinsko neizgradnjeno zemljište u društvenoj svojini i tos

- k.č.br. 17/lo6 u površini od m2, koja je upisana u zk.ul.
br. I06I k.o. Budžak ranije vlasništvo Dizdar Vlade sa dijelom l/l.

Na osnovu člana 37» » u vezi sa clanom 4о« Zakona o prometu zem-
ljišta i zgrađa /"Službeni list SFRJ", broj **3/б5/ Skupština opštine ^anja
Luka na sjednici održanoj dana 19.5»19б9» godine, donijela je

dmetnog gradjevinskog neizgradjenog zemljišta na korištenje Starabenom predu-

2. Na osnovu ovog zaključka Sekretarijat za finansije - Uprava za 
imovinsko- pravne poslove SO-e ^anja Luka danijet ge rješenje o davanju pre-



ljišta i z^rada /"Službeni list SFRJ", broj *0/65/ Skupština opštine Banja 
Luka na sjednici održanoj dana 19.5.1969» godine, donijela je

1. Stambenom preduzeću Banja Luka daje se na korišćenje gradjevinsko 
neizgradjeno zemljište u društvenoj svojini i to:

- k.č.br. 886/7 u površini od 600 m2f koja je upisana u zk.ul. 
br. 2^оЗ k.o. Banja Luka ranije vlasništvo Kuzmičuk Johana sa dijelom 1/1.

2. Na osnovu ovog zeključka Sekretarijat za finansije - Bprava za 
imovinsko-pravne poslove SO-e Banja Luka donijet će rješenje o davanju predme- 
tnog gradjevinsko, neizgradjenog zemljišta na korištenje Stambenom preduzeću 
Banja Lukat radi davanja kranjem korisniku u svrhu iz r dnie oorodične stambene

Z A K L J U Č A K

Broj: оЗ/1-ПР/1-7^4/69
Datum: 19«5«19б9. godine

zgrade.

š



д Г

Z A K L J D Č A K

1. STAMBGNOK PREDUZEĆD Banja Luka daje se na korišćenje gradje- 
vinsko neizgradjeno zemljište u društvenoj svojini i to:

- k.č.br. 669/9 u površini od 557 m2, koja je upisana u zk.ul. 
br. 8668 k.o. Banja Luka ranije vlasništvo Balaban Živko sa dijelom l/l

2. Na osnovu ovog zaključka Sekretarijat za finansije - Uprava 
za imovinsko-pravne poslove SO-e Banja Luka donijet će rješenje o davanju 
predmetnog gradjevinskog neizgradjenog zemljišta na korištenje Stambenora 
preduzeću Banja Luka, radi davanja krajnjem korisniku u svrhu izgradnje po- 
rodične stambene zgrade.

Broj: оЗ/1-ир/1-7*+7/б9 
Datum: 19,5,1969 god.

Na osnovu člana 37. a u vezi sa članom ko, Zakona o prometu ze-
jišta i zgrada /"Službeni list SFRJ", broj **3/б5/ Skupština opštine Banja

Luka na sjednici održanoj dana 19.5»19б9» godine, donijela je



Na oanovu člana 37, a u vezi sa članom 4o. Zakona o pro- 
raetu zemljičta i zgrada ("Službeni liat SPRJn, broj 43/65) Skup- 
čtina opštine Banja Luka na sjednici održanoj dana 19. maja 1969. 
godine, đonijela je

Z A K L J U C A K

1 . STAuIBEUOM PivEDUZEĆU BAKJA LUKA đaje se na koriačenje 
gradjevinsko neizgradjeno zemljište u društvenoj svojini i to:

- k.č. br. 19o/47 u povrčini od 9oo m2 koja je upisana 
u z':. ul. ba?oj 1о55 k.o. Budžak ranije vlasništvo Koljanin Save 
sa dijelom 1/2, Petrušič Milenka i Milke sa dijelom po 1/4.

2. Ua osnovu ovo? zaključka Sekretarijat za finansije
- Uprava za imovinsko-nravne poslove Skupštine opntine Banja Lu- 
ka donijet će rjerenje o davanju predmetnog gradjevinskog neiz- 
gradjenog zemljišta na -koričtenje Stnmbenom preduzeću Banja Lu- 
ka, radi davanja krajnjem korisniku u svrhu izgradnje porodič- 
ne stnmbene zgrade.

Broj: оЗ/1-UP/1-925/69 
Dana: 19.5.1969.godine.



Na osnovu člana 37» a u vezi sa članom t̂o. ^akona o prometu 
zemljišta i zgrada /'’Službeni list SFRJ", broj ^3/65/ Skupština opštin« 
Banja Luka na sjednici održanoj dana 19.5*1969• godine, donijela je

Z A K L J U Č A K

1. STAMBENOM PHEDUZEĆU BANJA LUKA daje se na korišćenje gra- 
djevinsko neizgradjeno zemljište u društvenoj svojini i to;

- k*č.br. 19о/7б u površini od Mt6 m2 koja je upisana u zk. 
ul. broj 1о35 k.o. Banja Luka ranije vlasništvo Bogdanović Duška i Milke 
rodjene Kalaba sa dijelom po 1/2

2. Na osnovu ovog zaključke Sekretarijat za finansije - Uprava 
za imovinsko pravne poslove SO.e Banja Luka donijet će rješenje o davanju 
predmetnog gradjevinskog neizgradjenog zeraljišta na korištenje Stambenora 
preduzeću Banja Luka, radi davanja krajnjem korisniku u svrhu izgradnje po- 
rodične stambene zgrade.

Broj: оЗ-ВР/1-1o23/68 
Dana: 19*5*1969 Lvko Babić

Ф



Z A K L J U Č A K

1. Stambenom preduzeću Banja Luka daje se na korićenje gradje- 
vinsko neizgradjeno zemljište u društvenoj svojini i to:

- k.č.br. 973/31 u površini od 558/m2 koja je upisana u zk.ul. 
br. 532^ k.o. Banja Luka ranije vlasništvo Nevaković Milke sa đijelom l/l.

2. Na osnovu ovog zeključka Sekretarijat za finansij' - Uprava 
za imovineko-pravne poslove SO-e Ba-ja Luka donijet će rješenje o davanju 
predmetnog gfadjevinskog neizgradjenog zemljišta na korištenje Stambenom 
preduzeću Banja Luka, radi davanja kranjem korisniku u svrhu izgradnje poro- 
dične stambene zgrade.

Broj: 03/I-UP/I-II69/69 
DtaumŽ 19.5»19б9» godine

Na osnovu б1апа 37» « u vezi sa članom 4o. ^akona o prometu ze-
ljišta i zgrada /"Službeni list SF R J ",  broj / 6 5 /  Skupština opštine Banja
Luka na sjednici održanoj dana 19»5»19б9« godine, donijela je



Na csnovu člana 37» a u vcsi ва člancia 4o. Zakona 
o prometu zemljišca i zgrada ("Službcni list SJsB0", broj 43/6^) 
Skupština opštine Banja Luka na sjednici cdržancj dana 19«
1969* gošine, donijela je

Z A K L J U Ć A K

1. STiMBEHOM PlffiDUZEĆU BANJA LUKA daje se na korište- 
nje gradjevinskc rieizgradjeno zemljiste u đruštvenoj svojini
i toi

K.č. br. 22J/23 u povrsincd 3 9Q m2 » koja je upisa- 
na u zk. ul. brcj 1о53 K.c. Budžak. rcnije vlasnistvo Ostrcušlia 
Pavla sa 'dijeicm 1/1.

2 . liu osncvu ovog zaključkc Sekretarijat za finansi- 
je - Uprava za iiucvinsko-p.avne poslove Skupštine opštine Ba- 
nja Luka dcnijet će rješenje 0 davanju predmetnog gradjevins- 
kog neizgradjancg zemljišta na kcrištenje Stambenom preduzeću 
Banja Luka radi davanja krajnjem korisniku u svrhu izgradnje 
porodične stambene zgrade.

Br c j: c 3/1-UP/1-1395/69.
Dana: 19.5.19^9.godine.



Зкз

Na osnovu б!апа 37» a u vezi sa članom 4o. Zakona
0 prometu zemljišta i zgrada ("Službeni list SFRJ", broj 
43/65) Skupština opštine Banjaluka na sjeđnioi održanoj 19.5* 
1969- godine donijela je

ZAA K L J U Č A K

1. STAMBENOM PKEDUZEĆU BANJa LUKA daje se na koriš- 
ćenje gradjevinsko neizgradjeno zemljište u društvenoj svojini
1 to*
- k.č.broj 33/9 u površini od 297 m2 koja je upisana u zk.ul. 
broj 633 K.O.Banjaluka, ranije vlasništvo Pajić Jozefine, sa 
dijelom l/l.

2. Na osnovu ovog zključka Sekretarijat za finan- 
sije -Hprava za imovinsko-pravne poslove SO-e Banjaluka donijet 
će rješenje o davanju predmetnog gradjevinskog neizgradjenog 
zemljišta na korištenje Stambenom preduzeću Banjaluka, radi da 
vanja krajnjem korisniku u svrhu izgradnje porodične stambene 
zgrade.

Broj: 03/1-UP/I-1112/69 
Datum: 19.5.1969. godime



21

ла osnovu б!апа 37, a u vezi sa članom 4o, Zakona o 
prometu zemljišta i zgrada (»’Službeni list SPRJ”, broj 43/65) 
Skup'tina opStine ±Janja Luka na sjednici održanoj dana 19. 5. 
1969. godine, donijela je

Z A K L J U C A K

1. STAiJBEROM PREDUZECU BARJA LUKA đaje se na korig-e- 
nje gradjevinsko neiz^rađjeno zemljište u društvenoj svojini i 
to:

k.č. broj 2o4/5 u povrr5ini od 795 m2 koja je upisana u 
zk. ul. broj 6974 k.o. Banja Luka ranije vlasniatvo Bečić Smaje 
sa dijelom 1/1.

2. №  osnovu ovor zaključka Sekretarijat za finansije 
- Uprava za imovinsko-pravne poslove Skupstine op tine Banja Lu- 
ka, donijet бе rješenje o davanju predmetnog građjevin3kog neiz- 
gradjerog zeraljišta na korištenje Stambenom preduzecu Banja Lu- 
ka, ’ radi davanja krajnjem korisniku u svrhu izgradnje porodi- 
čne at rabdne zgmde.

вгоj: оЗ/1-UP/I-l396/69 
Dnna: 19.5.1969.godine.

J



Na cunovu б1зда 37.,a u vosi за članom 4o.Za!:ona 
o promc tu »eeljiBt. i zgrada ("Službeni lict SFHJ", Irt j :43/6§) 
Skup2tina opštine Brnjaluka na ajednici ođržanoj dana 19.5.1969. 
godine ,doni jela je

Z A K L J U Č A K

l.STAiX.JTOM P3EDUZEĆU BAKJA LUKA daje se na korište- 
nje gradjevinsko noiz^radjeno zenljiste u društvencj evojini 
i to :

- k.č.Ui'oj 1962/13 u povrgini od 561 m2 i
- k.č.Uooj 1962/14 u povrčini od 53o m2,koj зи upi- 

sane u zk.ul.Uroj 1987 K.O.Banjaluka renijc vlasništvo Vakuf 
đžsmije Behrem efcfedice iz Banje Luke u ovehu izgradnje porodi-
2nc stamhene zgrade.

2.Ka osnc vu ovog zaključka Sekretarijat za finaneije 
Upr; va za imovir.r ! o-pravne poslote SC-e Ba.njaluka donijot će 
rješ .nje o davanju predmetnog gradjevinskog nei zgrad jenog zem- 
ljišta na korišten je Stamhenom preduzeđu Гапjaluka,ra li da anja 
krajnjom korisnilu u svrhu izgradnje.

Ercj:03/1-UP/I-15 4 6/C 9 

Dana,19.5.1969.£odine. ivko B hiđ



Na osnovu б1апа 37. a u vezi sa članom 4o, Zakona
0 prometu zemljišta i zgrada ("Službeni list SFHJ”, broj 43/65) 
Skupština opštine Banjaluka na sjednici održanoj dana 19.5* 
1969* godine, donijela je

Z A K L J U Č A K

1. STAMBENOM PREDUZEĆU BANJA LUKA daje se na koriš- 
ćenje gradjevinsko neizgradjeno zemljište u društvenoj svojini
1 to:
- k.ć.broj 669/21 u površini od 24o m2 koja je upisana u zk. 
ul.broj 6974 K.O.Banjaluka ranije vlasništvo Čović Kasima 
sa dijelom l/l.

2. Na oenovu ovog zaključka Sekretarijat za finan- 
sije - Uprava za imovinsko-pravne poslove SO-e Banjluka do- 
nijet će rješenje 0 davanju predmetnog gradjevinskog neizgra- 
djenog zemljišta na korištenje Stambenom preduzeću Banjaliika, 
radi davanja krajnjem korisniku u svrhu izgradnje porodične 
stambene zgrade.

Broj: 03/1-UP/I-1397/69 
Dana: 19.5.1969*g.



Na osncvu člana 3 7 « stav 2 . Zakona c opštem upravncm 
postupku i člana 3 7 » ^akcna c prcmetu zemljišta i zgrada pođnc- si se slijedeći

R E F E R A T

ST-hklBElTO PitEDUZEĆE BATTJA LUKA obratilc se zabt jevom 
pcd brcjem 2o55/69-III cd 2 3 . 4. 1969* gcčine za dodjelu grsdje- vinskog neizgraaoencg zemljišta u društvencj svojini ranije vla- 
sništvo Oović Kasima, sa dijelcm 1/1 nap parceli br. 669/21 u pc- 
vršini cd 24o m2, upisanoj u zk. ul. 8603 k.c. Banja Luka.

U cbrazlcženju podneska navcdi da će se predmetno zem- 
ljište dcdjeliti pcsjedniku Majstcrović Vladi radi izgradnje pc- rcdične stambene zgrade.

Poštc nema zakcnskih zapreka tc se pcdnosi prijedlog 
zaključka 0 dodjeli zemljišta Stambencm preduzeću Banja Luka.

Ап
PKIJEDLOG SLUZBE:

•°udući da se na predmetnom zemljištu predviđja izgra- 
dnja porcdične stambene zgrede u dkladu sa urbanističkim rješe- 
njem i da je dcnešenc rješenje 0 prvenstvencm pravu kcrištenja 
gradjevinskog neizgradjenog zemljišta, te se pcanosi prijedlcg 
zakljućka c đođjeli zemljišta Stambencm preduzeću Bsnja Luka.

BEF UP&VE 'ZA IMGVIITSKOVHTAVNE POSLOVE 
Nijaz ̂ Hasanbašić

Savjet za plan i finansije na sjednici cdržanoj dana 9 
1969. godine razmotrio je rei'erat i prijedlog službe koja je u pc 
tpuncsti usvojio i predlaže da Skupština cpštine Banja Luka đa 
predmetno zemljište Stambencm preduzeću na korištenje.

PPEDSJEDlVIK
SAVJETA ZA PLATT I PUTANSIJE 

Slevkc Skrbić
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Ла oenovu člana 37, a u vezi sa Slanom 4o. žakona o
prometu zemljišta i zgr̂  đa ("Službeni list bPRJ", broj 43/65) 
Skupština opštine Ban.ja Luka na sjednici održanoj đana 19« 5. 
1969. godine, doni^ela je

nje gradjevinsko neizgradjeno zemljište u drustvenoj svojini i 
to:

na u zk. ul. broj 7373 k.o. JBanja Luka ranije vlasništvo Martić 
шаге sa dijelora 1/1.

- Uprava za imovinsko-pravne poslove Skupštine opštine Banja Lu- 
ka donijet бе r,je"en,je o davanju predmetnog građjevinskog neiz- 
gradjenog zemljišta na korištenje atambenom preduzedu Bnnja Luka, 
radi davanja krajnjem korisniku u svrhu izgrađnje porodične sta.- 
mbene zgrade. ^

Z A K L J U C A K

1. STA^BELOH PREDUZECU ВАГЈЈА LUKA daje se na korišće-

к.б. broj 868/45 u površmi od 368 m2 koja je upisa

2. ha osnovu ovog zakljucka Sekretarijat za finansije

Broj: o3/l-UP/I-lo67/69 
Dana: 19.5.1969.godine.



Or

Na osnovu člana 37. a u vezi sa 61anom 4o. Zakona
0 prometu zemljišta i zgrada ("Službeni list SFRJH, broj 4-3/69) 
Skupština opštine Banjaluka na sjednici održanoj dana 19.5. 
1969. godine, donijela je

Z A K L J U Č A K
1. STAMBENOM PREDUZEĆU BANJA LUKA daje se na koriš- 

ćenje gradjevinsko neizgradjeno zemljište u društvenoj svojini
1 to:
- k.č.br. 611/13 U površini 352 m2
ш И 611/14 И 413 m2
— и 611/15 и 6о8 m2
e  и 61l/l6 и 493 m2
_  и 611/17 и 452 m2
—  II 611/18 и 427 m2
e  и 61l/l9m и 533 m2^ »• 611/20 и 312 m2
_  и 611/21 и 347 m2
Sve upisane u zk.ul.broj 8734 K.O.Banjaluka, ranije vlasništvo 
Djiirić Bogdana i Bosiljke sa dijelom po l/2.

2. Na osnovu evog zakljućka Sekretarijat za finan- 
sije - Uprava za imovinsko-pravne poslove SO-e Banjaluka doni- 
jet će rješenje o davanju predmetnog gradjevinskog neizgradje- 
nog zemljišta na korištenje Stambenom preduzeću Banjaluka, radi 
davanja krajnjem korieniku u svrhu izgradnje p*rodiĆne stam- 
bene zgrade.

Broj: 03/l-UP/I-lo58/69 
Dana: 19. maja 1969.


